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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 026-02/21-01/16 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-20 
Rijeka, 11. 11. 2021. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 33. SJEDNICE VMO POTOK 

 
33. sjednica VMO Potok održana je 11.11.2021. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Potok za 2022. godinu. 
3. Donošenje odluke o odustajanju od programa Doček svetog Nikole. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je vijećnike o sastanku na terenu s predstavnikom 
Rijeka Prometa u vezi realizacije predloženog komunalnog prioriteta MO Potok za 2022. godinu:  
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je predložilo stavku: „Proširenje kolnika ulice Potok na zavoju između kućnih 
brojeva 20 i 22“ 

 Izvidom na terenu zaključeno je da se radi o manjem zahvatu i dogovoreno je da se 
isti neće planirati iz sredstava komunalnih prioriteta, već će Rijeka Promet iz 
sredstava redovnog održavanja ukloniti kamenje sa dijela koji je na gradskoj javnoj 
površini. 
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 OGU za komunalni sustav dostavio je objašnjenje i cjenik sljedećih stavki:  
 
Hortikulturno uređenje zelene površine unutar Ulice Nikole Cara  20.000,00 kn: 
Uređenje bi obuhvatilo sljedeće radove:  
-     uklanjanje postojeće rizle i  loših grmova po potrebi 
-     orezivanje postojećih drvorednih stabala i grmova 
-     prazne zone pogodne za sadnju nadopuniti novim grmovima  
-   postavljanje geotekstila (zaštita od korova) i zamjena kamena drobljenca (8-16 ili 
16-32).   
 
Građevinsko i hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Potok sjeverno od 
kućnog broja 13 u ukupnom iznosu od 60.000,00 kn planirano je sljedeće:  
-   orezivanje postojećeg zelenila  
-   izvedba zida visine 50-70 cm uz stubište i na zelenoj površini  zbog obrušavanja  
    materijala na stubište i odmorište  
-   ličenje postojećih ograda na stubištu i odmorištu. 

 
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o dodatnim stavkama koje su predložili ZKD i Rijeka Promet. 
 
      Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Potok 
za 2022. godinu i to: 
 
Izvedba radova na instalaciji razvodnog ormara sa stupom u parku u         20.000,00 
Ulici Josipa Završnika na Potoku 
Vađenje panja i sadnja stablašice na zelenoj površini u Ulici                          5.000,00 
Cambierieva sjeveroistočno od kućnog broja 6 
Vađenje panjeva i sadnja stablašica u ograđenom okolišu između Ulica     12.000,00 
Nikole Cara i Zdenka Petranovića   
Hortikulturno uređenje zelene površine unutar Ulice Nikole Cara                 20.000,00 
Hortikulturno uređenje zelene površine u Ulici Potok sjeverno od                60.000,00 
kućnog broja 13 
Raščišćavanje vegetacije na gradskoj površini u Ulici Potok sjeverno          6.000,00 
od kućnog broja 18                                                                                           _________                                                                  

 
                                                                                                                            123.000,00 
 

AD 3 
 
Vijeće mjesnog odbora Potok je planiralo u prosincu održati programsku aktivnost „Doček svetog 
Nikole“. 
 
      Zaključak: 
 

 Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane COVID-19, a sukladno Odluci o 
nužnim epidemiološkim mjerama i preporukama radi sprečavanja prijenosa bolesti 
COVID-19 putem okupljanja i Uputama Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se od planirane programske aktivnosti u 
cijelosti odustane. 

 Odluka je donijeta uz suglasnost Odjela za mjesnu samoupravu. 
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AD 4 
 

 Vijeće je izrazilo nezadovoljstvo zbog činjenice da je Rijeka Promet napravio mjesta 
za naplatu u ulici Potok na opasnom mjestu ispod ruševnog zida koji je već dugo 
godina u lošem stanju, a što je u konačnici rezultiralo njegovim urušavanjem i 
padom na automobile koji su se na njima nalazili. Građanima je napravljena velika 
šteta bez mogućnosti odštete, a parkirali su na označenim mjestima pod naplatom. 
Na području Grada Rijeke, pa tako i u MO Potok zbog pomanjkanja parkirnih mjesta 
dolazi do sukoba zakonskih propisa s ponašanjem vozača - ako su prometni znakovi 
opravdano postavljeni moraju se poštivati ili ih treba ukloniti, a ne tolerirati 
nezakonito ponašanje.  
Temeljem navedenog uputit će se dopisi Rijeka Prometu i Prometnom redarstvu. 
 
 

Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
  


